
 SK 0052/12/2004                                
Protokół Nr XII/2004 

z Sesji Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 27 kwietnia 2004 r 

 
                  
         
Ad.1. - XII zwyczajną Sesję Rady Gminy o godz. 14 otworzył Przewodniczący Rady 

Gminy witając wszystkich radnych i zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności radnych biorących udział w sesji stwierdził, Ŝe jest 
ona prawomocna do podejmowania uchwał.  
Ustawowy skład Rady - 15 radnych 

                      obecnych            - 13 radnych 
                      nie obecnych      -  2 radnych  
  Nieobecni radni to K. Piekart i W. Kujawa . 
 
Ad. 2. Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią K. 
Trawińską. 

Za jej kandydaturą głosowało 12 radnych . 
W tym punkcie Przewodniczący Rady zaproponował następujące zmiany do 
porządku obrad, jaki otrzymali radni. I tak po pkt. 14 dopisać pkt. 14a w 
brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości 
niezabudowanej” oraz zaproponował  zdjąć z porządku obrad pkt. 10 w 
brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie w wysokości diet.” Za 
przedstawionymi propozycjami głosowało 12 radnych.  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
2. Wybór Sekretarza Obrad. 
3. Wolne wnioski i zapytania. 

      4.   Wystąpienia sołtysów. 
      5.   Sprawozdanie z pracy między sesyjnej  

          - Przewodniczącego Rady Gminy 
          -  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
          - Przewodniczącej Komisji Oświaty 
          - Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 
          - Radnych  
          - Wójta Gminy 

      6. Wystąpienie Dyrektora Szpitala Powiatowego w Malborku  - Pana Janusza 
Konefała  

      7.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania    
            Problemów Alkoholowych za 2003 rok . 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji uchwały Nr 
VI/26/2003                  Rady  Gminy  Stare Pole z dnia 11 marca 2003 r. w 
sprawie określenia czynności z zakresu  prawa pracy podejmowanych przez 
Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta Gminy.  

       9. Sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu gminy Stare Pole za 2003 rok.  
           - wystąpienie Wójta Gminy 
           - stanowisko Komisji Rewizyjnej 
           - uchwała  Nr 118/IV/2004 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  

  Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5kwietnia 2004 r. w sprawie opinii o    
  wniosku  Komisji Rewizyjnej                  

            - dyskusja  
           - podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za wykonanie  
    budŜetu w 2003 roku . 
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    10.   Podjecie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości.  
    11  . Podjecie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości.  
    12 .  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości .  
    13 .  Podjecie uchwały w sprawie nabycia części nieruchomości.  
    14 .  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
    14a. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej.     
    15 .  Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
    16.   Komunikaty.   
    17 .  Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
    18.  Zakończenie XXII – zwyczajnej Sesji Rady Gminy.  
 
AD.6. Pan J. Konefał Dyrektor Szpitala Powiatowego Malborku złoŜył informację na 

temat funkcjonowania Szpitala. Poinformował, Ŝe na 2004 r. przyznane środki 
finansowe są niewystarczające. Administracja Szpitala robi wszystko, aby 
pozyskać dodatkowy kontrakt. Przy kwocie 5. 300.000 zł trzeba zamknąć parę 
oddziałów. Obecne straty wobec NFZ wynoszą 1.300.000 zł. W obecnej chwili 
na planowane zabiegi pacjenci muszą czekać ok. jednego miesiąca. 
K.Rybak zauwaŜyłem, Ŝe główne bolączki Szpitala to straty z ponad planowych 
usług. Jakie są działania aby te straty pokryć, jakie są koncepcje aby zbilansować 
te działania ? 
W tym pkt. przybył radny W. Kujawa. Stan radnych wynosi 13. 
Dyrektor szpitala poinformował, Ŝe cały czas trwa restrukturyzacja szpitala, na 
razie nie moŜna juŜ zwalniać „białego personelu” przekroczenie tej granicy 
moŜe odbić się tylko na pacjencie. Planuje się, Ŝe szpital będzie miał 4 
podstawowe oddziały.  Ponadto w miesiącu maju planowane są rozmowy z NFZ 
w sprawie poziomu finansowego usług szpitala. Planuje się m.in. ograniczenie 
do 50 % łóŜek na oddziale ginekologiczno-połoŜniczym. Planowane jest 
połączenie izby przyjęć z pogotowiem ratunkowym. Pogotowie zostanie 
przeniesione do gmachu głównego szpitala. Niezbędne jest porozumienie 
pomiędzy szpitalem w Sztumie i w Malborku . 
Oddział Intensywnej terapii musi pozostać w Malborku. Na zakończenie 
Dyrektor szpitala w Malborku podziękował Wójtowi i Przewodniczącemu za 
przyznane środki finansowe  na zakup sprzętu dla oddziału intensywnej terapii. 
Podziękował równieŜ za zaproszenie na sesję rady. Przewodniczący 
podziękował dyrektorowi i Ŝyczył wytrwałości i pieniędzy dla szpitala.  

 
AD.3. W wystąpieniach i zapytaniach nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
AD.4. W wystąpieniach sołtysów głos zabrała pani sołtys Janówki Anna Grabowska, 

która złoŜyła podziękowanie Panu Z. Mikulakowi za pomoc i dobre rady.   
 
AD.5. Sprawozdanie z pracy między sesyjnej:  

Przewodniczący Rady Gminy – 
- uczestniczył w rozmowach  MZK Malbork w sprawie kursowania autobusów 
- uczestniczył w pokazach wielkanocnych w Starostwie Powiatowym- 

przygotował   spostrzeŜenia na temat tradycji wielkanocnych  
- uczestniczył w spotkaniach w Gminnym Ośrodku Kultury. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 
- zorganizował 1 posiedzenie Komisji w GOK i Przedszkolu 
- brał udział w spotkaniu z dyrektorem Grendą w sprawie melioracji  
- podjął starania o środki finansowe z Agencji Nieruchomości Rolnych na place 

zabaw w Złotowie 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty  
- zorganizowała 1 posiedzenie Komisji 
-omówiła sprawy pracy Gminnego Ośrodka Kultury  
- uczestniczyła w sprawie zorganizowania grupy ludzi którzy chcą kultywować 

tradycje, zachować to co nam jeszcze pozostało. 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa 
- zorganizowała 1 posiedzenie Komisji w czasie którego dokonano lustracji dróg 

gminnych i powiatowych 
-uczestniczyła w pracach Rady Kobiet 
-uczestniczyła w konkursie wielkanocnym. 
K. Rybak  
- odbyłem spotkanie z mieszkańcami Kaczynos Kolonia. Zwrócono uwagę, Ŝe 
stawek p.poŜ. nie jest ogrodzony. W chwili obecnej jest bardzo wysoki poziom 
wody.  Mieszkańcy mają obawy, Ŝe moŜe dojść do tragedii. 

  Radny W. Kujawa 
- rezygnuję z dzisiejszej diety i proszę o przekazanie jej na rzecz pogorzelców. 
Radna M. Roman proponuję pkt. „wolne wnioski i zapytania” przenieść w 
końcową część posiedzenia. 
K. Rybak -  radny Kujawa zwrócił uwagę na bardzo waŜny problem i proponuję 
zrobić zbiórkę pienięŜną na rzecz pogorzelców. 
Wójt Gminy 
- uczestniczyłem w sesji Rady Powiatu która zdominowana była 

funkcjonowaniem Szpitala   Powiatowego.  
- podpisałem akt notarialny na sprzedaŜ budynku w Królewie 
- w miesiącu kwietniu zatrudnimy 7 osób w ramach prac publicznych. Stosowną 

umowę podpisałem z Biurem Pracy. 
- uczestniczyłem w zgromadzeniu Spółki Wodnej 
- podpisałem zarządzenie w sprawie zmiany budŜetu gminy i tak:  

7 tys. zł.  przenaczono na zakup sprzętu i urządzenie biura dla stanowiska 
związanego z zasiłkami rodzinnymi. 1.900 zł na zatrudnienie  i koszty obsługi 
tego stanowiska. 3.000 zł na organizację Festynu Unijnego. 1.500 zł na 
wybory do Parlamentu Europejskiego. Poinformował, Ŝe basen p.poz. 
Kaczynos Kolonia zostanie zrobiony systemem gospodarczym w najbliŜszych 
dniach i niebezpieczna skarpa zostanie obsiana trawą. 

 
Ad.6. Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe radni jak i sołtysi otrzymali na piśmie 

sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2003 r. W sprawozdaniu omówiono realizację 
zadań jakie były do wykonania w 2003 r. a wcześniej uchwalone przez Radę 
Gminy. PrzedłoŜone sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag. Za przyjęciem 
głosowało 13 radnych. 

 
Ad.7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwały Nr 
VI/26/2004 Rady Gminy Stare Pole z dnia 11 marca 2004 r. w sprawie określenia 
czynności z zakresy prawa pracy podejmowanych przez Przewodniczącego Rady 
Gminy wobec Wójta Gminy. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr IV/26/2004  Rady 
Gminy Stare Pole z dnia 11 marca 2003 r. w sprawie określenia czynności z zakresu 
prawa pracy podejmowanych przez Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta 
Gminy. 
W 2003 r. realizując powyŜszą uchwałę: 
- podpisałem z Wójtem Gminy umowę na uŜywanie pojazdu do celów słuŜbowych i 

określiłem miesięczny limit w wysokości 300 km. Umowę taką podpisałem, gdyŜ 
uwaŜam, Ŝe gmina nie dysponuje samochodem słuŜbowym, a konieczne są częste 
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wyjazdy w teren. Wartość wypłaconych w 2003 r. „kilometrówek” wynosi – 
2.211,72 zł 

- podpisałem 25 poleceń wyjazdów słuŜbowych poza teren Gminy, wartość 
wypłaconych delegacji – 1.860.57 zł. Wyjazdy te związane były z naradami 
organizowanymi przez Wojewodę, Marszałka, a takŜe uczestnictwem Wójta w 
stowarzyszeniach do których naleŜy gmina. 

- podpisałem 2 karty urlopowe. Wójt korzystał z urlopu w dniach 26.03. – 27.03.2003 r. 
(2 dni) i 7.07. – 21.07.2003 r. (11 dni). Urlop był wykorzystywany zgodnie z planem 
urlopów. 

- sprawozdanie z pracy Rady Gminy 
W 2003 r. odbyło się 7 Sesji Ady Gminy 
3 sesje odbyły się w pełnym składzie przy udziale 15 radnych 
W 3 sesjach uczestniczyło 14 radnych (nieobecni radni to: E.Kołodziej – 29.04, 
W.Kujawa – 30.09. J.Pawlina – 28.10. Na sesji w dniu 1 lipca nie uczestniczyło 3 
radnych, J.StaniszewskaJ.Szturmowski i K.Piekart. 

 
Komisja Rewizyjna odbyła 9 posiedzeń, 7 odbyło się w pełnym składzie, 2 przy udziale 
2 członków – 11.06. nieobecny radny G.Tomczyk i 26.08. nieobecny radny K.Piekart. 
Komisja Oświaty odbyła 9 posiedzeń, 6 odbyło się w pełnym składzie, 3 w składzie 4 
osobowym, nieobecni radni to: K.Dąbrowska 24.03. i 24.06. oraz K.Rybak 19.12.2003 
r. 
Komisja Rolnictwa odbyła 9 posiedzeń do miesiąca maja komisja pracowała w składzie 
4 osobowym (nie obsadzony mandat radnego) w miesiącu sierpniu w komisji nie 
uczestniczył radny J.Szturmowski. 
 
 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
 

AD.9. Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu Gminy Stare 
Pole za 2003 r. Powiedział, Ŝe w 2003 roku dochody planowano uzyskać w 
wysokości 7.668.292 zł.  Uzyskano kwotę 7.455.025 zł co stanowi 97,22 %. 
Natomiast wydatki na plan 7.868.292 zł wykonano w wysokości 7.618.509 zł co 
stanowi 96,83  %.   
 
Na zadania inwestycyjne wydano 1.298.137 zł. Niepokojącym zjawiskiem jest 
wzrost zadłuŜenia z tytułu podatku rolnego i od nieruchomości. W zakresie 
podatku rolnego i od nieruchomości wysłano dla osób fizycznych 1.069 
upomnień na kwotę124.470 zł. Wystawiono tytuły wykonawcze na kwotę 
70.722 zł.  Do osób prawnych wysłano 22 upomnienia na kwotę 137.502 zł i 10 
tytułów wykonawczych na kwotę 92.300 zł. Odroczone terminy płatności z 2003 r. 
na 2004 r. dla osób prawnych wynoszą 40.668 zł, dla osób fizycznych 13.067 zł.  
Na zakończenie swojego wystąpienia poprosił o przyjęcie przedstawionego 
sprawozdania.  
Następnie głos zabrał radny Ryszard Obczyński – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej, który przedstawił opinię o wykonaniu budŜetu gminy za 2003 r  
(opinia ta stanowi załącznik do protokółu). Następnie odczytał Uchwałę nr 
1/2004 Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
Na zakończenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uchwałę nr 
118/IV/2004 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 
z dnia 5 kwietnia 2004 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Stare Pole. 
Po przedstawieniu tych materiałów Przewodniczący Rady Gminy otworzył 
dyskusję nad przedłoŜonym przez Wójta Gminy sprawozdaniem.  
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Radny K. Rybak – zauwaŜył, Ŝe radni bardzo szczegółowo analizowali 
sprawozdanie Wójta na Komisjach Rady. Tam odbywały się dyskusje, dlatego w 
dniu dzisiejszym nie dyskutujemy, gdyŜ jesteśmy zgodni z wystąpieniem 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  i udzielimy Wójtowi absolutorium.  
Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z pytaniem „kto jest za 
udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium”.  
Za udzieleniem absolutorium  głosowało 13 radnych   
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał  uchwałę Nr XII/95/2004 w 
sprawie udzielenia absolutorium.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 1 do protokółu.  
Na zakończenie tego punktu głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który 
powiedział: cieszą słowa, które obrazują prace Wójta w realizacji budŜetu 
gminy. Środki finansowe są wydawane z rozwagą, gospodarnie i są tego wyniki.  
Stwierdził, Ŝe słowa uznania naleŜą się teŜ kierownikom gminnych jednostek 
organizacyjnych, gdyŜ oni teŜ realizują budŜet gminy.  
Na zakończenie podziękował pracownikom Urzędu za rzetelną pracę. 
Wójt Gminy podziękował za otrzymane absolutorium zarówno kierownikom 
jednostek jak i pracownikom. Na zakończenie powiedział, Ŝe oczekiwania są 
duŜo większe,  ale realizujemy tylko to na co nas stać. 

  
Ad.10. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości w   

miejscowości Szlagnowo. 
Uchwała Nr XII/96/2004 została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W tym pkt. salę opuściła radna J. Staniszewska. Stan radnych wynosi 12. 

 
Ad. 11. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

niezabudowanej w miejscowości Królewo.  
 Uchwała Nr XII/97/2004 została podjęta jednogłośnie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 
 
Ad.12.Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

niezabudowanej w miejscowości Królewo.  
Uchwała Nr XII/98/2004 została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 3. 

 
Ad.13. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

niezabudowanej w miejscowości Stare Pole.  
Uchwała Nr XII/99/2004  została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 4. 

 
Ad.14a. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia części 

nieruchomości w miejscowości Stare Pole.  
Uchwała Nr XII/100/2004  podjęta zastała jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 5. 
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Ad.15. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Stare Pole.  
Uchwała Nr XII/101/2004 została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 6 

 
Ad. 15. Wójt  Gminy  przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości  

niezabudowanej w miejscowości Stare Pole.  
Uchwała Nr XII/102/2004 została podjęta przy 1 głosie wstrzymującym.  
Za przyjęciem głosowało 11  radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 7. 

 
Ad.16. W ramach pkt. 3 porządku obrad - nie zgłoszono uwagi i zapytań. 
 
Ad.17. Komunikaty 

Przewodniczący Rady Gminy złoŜył podziękowania  Dyrektorowi Szkoły Pani 
Wiedeńskiej. Pani Woś za pracę jaką włoŜyły w organizację imprezy 
integracyjnej „Sąsiedzi zza miedzy”.  
ZłoŜył podziękowanie Gminnej Radzie Kobiet za udział w uroczystościach 
wielkanocnych organizowanych przez Starostwo Powiatowe w Malborku. 
Poinformował, Ŝe będą przeprowadzane badania napełnienia autobusu Nr 10 
oraz, Ŝe 2 maja odbędzie się festyn Proeuropejski, na stadionie sportowym w 
Starym Polu. 
Cz.Ziętek  poinformował, Ŝe zbiorniki   ppoŜ. w Gminie nie są przystosowane 
do czerpania wody. 
M. Roman zwróciła się z apelem do radnych i sołtysów, aby  dali przykład i 
wywiesili flagi na majowe święta. 
R. Obczyński zauwaŜył, Ŝe nawet na budynkach uŜyteczności publicznej brakuje 
flag o czym mówił podczas kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu. 

 
Ad. 18. Protokół z XI zwyczajnej sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.  

Za przyjęciem głosowało 12 radnych.  
 
Ad. 19. Wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 16.15 Przewodniczący Rady 
Gminy  

zamknął XII zwyczajną sesję Rady Gminy. 
 
 
Sekretarz obrad                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
 
Krystyna Trawiska                                                                          Jan Pawlina 
 
Protokół sporządziła: GraŜyna Jankowska 
 


